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امام جمعه شهرستان چهارباغ:

سبک زندگی امیر مؤمنان در تمام ابعاد درس آموز است

فرماندار چهارباغ:

اداره پست در چهارباغ به زودی مستقر می شود

امام جمعه چهارباغ استان البرز گفت: سبک زندگی حضرت امیر)ع( 

برای همه افراد جامعه در تمام ابعاد درس آموز است.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از خبرگزاری حوزه ، حجت الاسلام 
قادر محمدی امام جمعه شهرستان چهارباغ البرز، در خطبه های نماز 
جمعه، با اشاره به توصیه امام علی)ع( در خصوص حمایت از »مظلوم« 
به حسنین)ع(، اظهار داشت: سبک زندگی حضرت امیر)ع( برای همه 

افراد جامعه در تمام ابعاد درس آموز است.
وی افزود: امام علی)ع( در بخشی از نامه ۴۷ نهج البلاغه می فرماید: 
المِِ خَصْماً وَ للِمَْظْلُومِ عَوْناً«، این دو جمله برخورد سیاسی،  »وَ کُوناَ للِظَّ
اجتماعی، نظامی و اقتصادی را هم در رابطه با قدرتمندان و مستکبران 
روزگار و هم در رابطه با مستضعفان و مظلومان بیان می کند و این توصیه 

در واقع تأکیدی است بر طرفداری از حق.
وی تصریح کرد: چه حقی از این بالاتر که انسان مظلوم را در برابر 
ظالم یاری دهد تا مظلوم به حقش برسد و ظالم از ظلمش دست بر 

دارد و جالب اینکه ظالم و مظلوم در این دو جمله، مطلق است و تنها 
مسلمانان را شامل نمی شود و به این ترتیب هر مظلومی در جهان باید 
زیر چتر حمایت مسلمانان قرار گیرد و از ظلم هر ظالم و ستمگری باید 

پیشگیری شود.
وی با بیان اینکه اگر مدعیان حقوق بشر تنها به این دو دستور عمل 
می کردند، دنیا گلستان بود، اظهار کرد: این در حالی است که می بینیم 
آنها هرجا منافع نامشروعشان اقتضا کند، در کنار ظالم می ایستند و بر 

ضد مظلوم می جنگند، هر چند در شعارها مدعی حمایت از مظلوم اند.
امام جمعه چهار باغ ازحضور پرشور مردم در راهپیمایی روز قدس تشکر 
کرد و گفت: از حضور پرشور مردم و مسلمانان و آزادگان جهان در 
راهپیمایی روز جهانی قدس تشکر می کنم، به ویژه حضور جوانان و 
نوجوانان دهه هشتادی و نودی در راهپیمایی امروز که به عنوان سربازان 
مکتب حاج قاسم سلیمانی حضور داشتند، بیانگر بصیرت و آگاهی 

جوانان و نوجوانان این مرز وبوم است.
وی با اشاره به ظلم های جاری در سرزمین های اشغالی، خاطرنشان کرد: 
حادثه فلسطین واقعاً یک بحران بزرگ و تلخ انسانی- اسلامی است که 
هیچ انسان آزاده ای نمی تواند نسبت به آن بی تفاوت باشد و در واقع روز 

قدس عقبه مردمی و جهانی جبهه مقاومت فلسطین قلمداد می شود.
حجت الاسلام محمدی، بیان کرد: کشف حجاب یک حرام سیاسی و 
شرعی است، برای درک این موضوع کافی است به برخی دیدگاه های 
دشمنان توجه شود تا ماهیت حرام سیاسی بودن کشف حجاب بهتر 

درک شود.
وی متذکر شد: یکی از مقامات بلند پایه آمریکا در ارتباط با پوشش زنان 
در ایران گفته است که هر زن چادری در کوی و برزن ایران به منزله 
پرچم جمهوری اسلامی ایران است، بنابراین ما برای براندازی این نظام، 

باید حجاب آن ها را سست کنیم.

میزبان  شهرستان  فرماندار  جعفری  مهندس 

مدیرکل پست استان البرز و هیات همراه بود.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از روابط عمومی 
فرمانداری چهارباغ، در این دیدار مهندس جعفری 
فرماندار شهرستان با اشاره به اینکه تاسیس اداره 
پست در چهارباغ یک مطالبه مردمی است؛ گفت: 
نیروی  وجود  و  آن  تجهیز  و  اداره  این  تاسیس 
متخصص برای ارائه خدمات مطلوب و بهینه برای 

مردم ضرورت دارد. 
مزیت  به  اشاره  با  ادامه  در  جعفری  مهندس 
های تجارت الکترونیک و نقش ویژه اداره پست 
در این زمینه یادآور شد: فرصت مناسبی برای 
جوانان و سرپرستان خانوار هاست که در حوزه 
مشاغل خانگی و نیز اشتعال زایی از حوزه تجارت 

الکترونیک استفاده نمایند.

جناب آقای دکتر صادق بابکان 
معاونت محترم امور فرهنگی و اجتماعی شهرداری چهارباغ

درگذشت برادر گرامیتان را  به حضرتعالی تسلیت 
و  مغفرت  طلب  منان  خداوند  از  و  کرده  عرض 
رحمت برای آن مرحوم وبرای بازماندگان صبر و 

شکیبایی مسئلت داریم.
پرسنل رسانه طلوع البرزوکوه سرفراز

شعار هفته زمین پاک اعلام شد:

سرمایه گذاری در زمین، توسعه بازیافت و بهره وری سبز« 



2  سیاسی

رئیس کل دادگســتری اســتان در دیدار روسا و 
اعضــای هیات مدیره کانون وکلای دادگســتری و 
مرکز وکلای قوه قضائیه البرز بر توجه و حساسیت 

بر سلامت وکلا تاکید کرد.
رئیس و اعضای هیئت مدیره کانون وکلای البرز و 
همچنین مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و مشاوران 
خانواده قوه قضائیه در استان البرز با حضور در محل 
دادگستری کل استان البرز با رئیس کل دادگستری 

استان البرز دیدار کردند.

در این دیدارهای جداگانه حسین فاضلی هریکندی 
ضمن تبریک ایام ماه مبارک رمضان و سالروز تاسیس 
مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و مشاوران خانواده قوه 
قضاییه، یــاد و خاطره محمد رضا کدیورزاده رئیس 
فقید کانون کارشناسان رسمی دادگستری کل استان 

البرز را گرامی داشت.
رئیس کل دادگســتری اســتان البرز به اهمیت 
جایگاه وکیل اشاره و گفت: اصلی ترین وظیفه وکیل 
کمک به قاضی جهت کشف حقیقت و اجرای عدالت 
اســت و توجه به همین نقش است که برای وی در 
مقام ایفای وظایف وکالت، شان و تامینات مقام قضاء 

را ایجاب می کند.
فاضلی هریکندی با اشــاره به تعامل سازنده و دو 
طرفه دادگستری کل و وکلا در استان البرز، تصریح 
کرد: با توجه به اینکه سلامت همه کارگزاران عدالت 
تاثیر مستقیمی در سلامت دستگاه قضاء استان دارد 
انتظار می رود که هیات مدیره کانون و مرکز وکلای 

استان به سلامت وکلا حساس باشند.

رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت: در ســال مزین 
به مهار تورم و رشــد تولید، بر تســهیل، تسریع و 
رونق صادرات از مبداء گمرک استان البرز متمرکز 

می شویم.
 پرهام رضایی در دیدار نوروزی فعالان اقتصادی 
بخش خصوصی با مســئولان ملی و استانی که با 
حضور اســتاندار و جمعی از مدیران دستگاه های 
اجرایی البرز، اعضای هیات رئیســه کمیســیون 
کشاورزی مجلس، فرمانده انتظامی استان و جمعی از 

تولیدکنندگان و صنعتگران در مجموعه قصر رز کرج 
برگزار شد، ضمن ارج نهادن به روزهای پر فضیلت 
ماه مبارک رمضان اظهار کرد: در این دیدار فرصتی 
دست داد تا فعالان اقتصادی استان با بیان مطالبات 
و مشکلات پیش رو به طرح انتظارات خود از مدیران 

دولتی بپردارند.
وی با اشــاره به اینکه سال ۱۴۰۱ را با تمام فراز 
و نشــیب  ها از جمله مشکلات سد راه فعالان حوزه 
اقتصادی به خوبی پشت سر گذاشتیم، گفت: در سال 
گذشــته، قطعی گاز صنایع در روزهایی که با پیک 
مصرف انرژی مواجه بودیم، لطمه زیادی به واحدهای 
تولیدی استان وارد شد، اما از ابتدای زمستان قبل و 
به دستور استاندار با تشکیل کارگروه های تخصصی 
در حوزه مدیریت مصرف گاز، مشکلات صنایع در 

این بخش ها تعدیل شد.
به گفته رئیس اتاق بازرگانی البرز، در سال گذشته 
و با مدیریت مصرف برق کمترین میزان خاموشی را 

در سطح صنایع استان شاهد بودیم.

رییس کل دادگستری البرز:
دیداربا روسا و اعضای هیات مدیره کانون 

وکلای دادگستری و مرکز وکلای قوه قضائیه البرز

رییس اتاق بازرگانی:
تمرکز بر تسریع و رونق صادرات از مبدا گمرک 

استان البرز در سال جاری

سرم  و  واکسن  تحقیقات  موسسه  رئیس 
سازی رازی از تصویب طرح صیانت از میراث 
فرهنگی، علمی و تاریخی موسسه رازی با 
همکاری بنیاد دایره المعارف اسلامی، به منظور 
پاسداشت یک صد سالگی این مجموعه ملی 

کشور، خبر داد.
دکتر علی اسحاقی با اشاره به حدود ۱۰۰ 

سال فعالیت موسسه تحقیقات واکسن و سرم 
سازی رازی گفت: به منظور حفاظت و ثبت 
آثار فرهنگی، تاریخی و علمی موسسه رازی 
با پیشینه یک قرن فعالیت به عنوان بخشی 
با  مشترک  کشور، طرحی  معاصر  تاریخ  از 
همکاری موسسه رازی و بنیاد دایره المعارف 
فنی  و  علمی  کمیته  در  و  تدوین  اسلامی 

موسسه رازی تصویب شد.
وی افزود: این طرح شامل چندین پروژه در 
زمینه تاریخ شفاهی و مصاحبه با پیشکسوتان 
موسسه، انتشارات، تولیدات، بذرها و سویه های 
تولیدی و ابنیه و ساختمان های موسسه رازی 
بوده که از چهار ماه پیش آغاز شده و در دست 

اجرا است.

رئیس موسسه رازی با بیان این که نتایج حاصل 
از این طرح مشترک در بزرگداشت یکصدمین 
شود،  می  ارائه  رازی  موسسه  تاسیس  سال 
یادآور شد: موسسه تحقیقات واکسن و سرم 
سازی رازی در ۱۶ دی ماه ۱۳۰۳ تاسیس و در 
سال ۱۴۰۳ مراسم صدمین سالگرد آغاز به کار 
این مجموعه ملی کشورمان برگزار خواهد شد.

رئیس موسسه رازی:
طرح مشترک صیانت از میراث فرهنگی، علمی و تاریخی موسسه رازی به تصویب رسید

اخبار

مدیرکل منابع طبیعی البرز:
طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت در نهالستان بزرگ کرج 

جوانه زد
مجری طرح مردمی کاشــت 
یک میلیارد درخــت در بازدید 
هفدهم فروردین ماه سالجاری از 
نهالستان بزرگ کرج عنوان نمود: 
طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت در نهالستان بزرگ کرج 
جوانه زد.  دکتر احمدی، مجری 

طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت در کشور، روز پنجشنبه  
هفدهم فروردین ماه سالجاری به اتفاق اصغر بیات، سرپرست اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان البرز از نهالستان بزرگ کرج 
بازدید بعمل آوردند. وی ضمن بازدید کارشناســی از روند پروژه 
تولید نهال در شاسی های سیمانی گلدانی و خزانه زمینی نهالستان 
بزرگ کرج بیان داشت: عملیات تولید نهال در قالب طرح مردمی 
کاشت یک میلیارد درخت در آذرماه سال ۱۴۰۱ با حضور معاون 
محترم وزیر و رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور در 
نهالستان بزرگ کرج آغاز گردید. احمدی با بیان اینکه در طرح 
مذکور سهم سرانه تولید و کاشت نهال هر استان مشخص گردید 
و به ادارات کل منابع طبیعی استان ابلاغ گردید اضافه نمود، طرح 
مذکور با هدف افزایش سرانه جنگل و فضای سبز کشور در بازه 
زمانی ۴ ســاله )۱۴۰۲ تا ۱۴۰۵( در سطح کشور اجرا می گردد. 
در طی این بازدید مهندس اصغر بیات گفت: ســهم استان البرز 
از طرح مذکور ۴۱ میلیون اصله نهال بوده و از این مقدار ســهم 
اداره کل منابع طبیعی و شرکتهای تعاونی تابعه ۱۱ میلیون اصله، 
سهم شهرداری کرج ۲۰ میلیون اصله و سهم نهالستان های بخش 
خصوصی ۱۰ میلیون اصله بوده افزود: در سال ۱۴۰۱ بیش از ۴۰ 
گونه جنگلی، فضای سبزی و سریع الرشد سازگار با شرایط استان 
نظیر ارس، بنه، بادام، سنجد، زرشک جنگلی، انار جنگلی، ارغوان، 
زبان گنجشک و ... در نهالستان بزرگ کرج تولید گردید و با توجه 
به ظرفیت و زیرساخت های نهالستان بزرگ کرج ادامه روند تولید 

نهال طرح مذکور در دست اقدام می باشد.

مسعود پناهی:
تبدیل البرز به مقصد گردشگری 

تسریع می شود
رئیس هیئت مدیره شــرکت 
توسعه گردشــگری ایران با اشاره 
به اینکه البرز در زمینه گردشگری 
دارای ظرفیت های، بسیاری است 
هدف از تأســیس نمایندگی این 
شــرکت در البــرز را تســریع در 
مقصدی تبدیل البــرز به مقصد 

بسیاری از گردشگران کشور عنوان کرد.   مسعود پناهی اهداف این 
شرکت را توسعه پایدار گردشگری در کشور و افزایش درآمد های ارزی 
و داخلی گردشگری، عنوان کرد و ادامه داد: توسعه زیر ساخت های 
گردشگری، طراحی، مشاوره، ساخت، توسعه و بهره برداری از اماکن 
و فضاهای گردشــگری، تفریحی و اقامتی در سطح کشور براساس 
اســتانداردها و فناوری های مدرن با نگاه کیفی و رشد سودآوری و 
همچنیــن معرفی ظرفیت ها، جــذب وهدایت ســرمایه گذاران و 
توانمندسازی فعالان حوزه گردشــگری از اهداف تأسیس شرکت 
توســعه گردشگری ایران است.  این شــرکت در بسیاری استان ها 

مشکلات گردشگری با دستگاه های مرتبط را حل می کند.

نماینده عالی دولت در استان البرز با اشاره به اهمیت 
مولدسازی دارایی های دولت در راستای توسعه استان 

ها، گفت: 
اگر استان ها از اعتبارات مربوطه به شکل مستقیم 

منتفع شوند، انگیزه بیشتری پیدا می کنند و امور تسریع 
می شود.

 مجتبی عبداللهی در جلسه مولدسازی دارایی های 
دولت که با حضور خاندوزی وزیر امور اقتصاد و دارایی به 
صورت ویدئو کنفرانس در سالن جلسات حوزه استاندار 

برگزار شد، ضمن تسلیت شهادت امیرالمؤمنین علی)ع(، 
با ارائه گزارشی از روند مولدسازی دارایی های دولت در 
استان افزود: البرز در این راستا تمامی اقدامات لازم را 

انجام داده است. 
وی ادامه داد: اموالی که قابلیت مولدســازی دارند، 

مشخص شده و بخش عمده آنها در انتظار مجوز وزارت 
اقتصاد و دارایی برای فروش هستند.

عبداللهی گفت: اگر اســتان ها نیــز در این روند از 
اعتبارات مربوطه به شکل مستقیم منتفع شوند، انگیزه 

بیشتری پیدا می کنند و امور تسریع می شود.

امام جمعه کرج با تقدیر از حضور حماسی مردم در 
راهپیمایی روز قدس، گفت: الآن بیشــتر از ۸۰ درصد 
سرزمین های اشغالی زیر آتش مقاومت است و از گنبد 
آهنین هــم کاری برنمی آید و برتــری نظامی آن ها با 
جنگ های نامتقارن مقاومت به چالش کشیده شده است.

حجت الاسلام والمســلمین حســینی همدانی در 
خطبه های نماز عبادی سیاسی جمعه در مصلای بزرگ 

امام خمینــی)ره( کرج بابیان اینکــه ماه مهمانی خدا 
به سرعت سپری می شــود و به عید فطر و جایزه الهی 
نزدیک می شــویم، بیان داشت: روزهای پر خیروبرکتی 
بر ما گذشــت و ان شاءالله هر کس توشه ای جمع کرده 
باشد به خصوص شب های قدر؛ البته روز شب قدر هم قدر 
است و باید به آن توجه داشت که الحمدلله این شکوه و 
عظمتی که امروز مردم مسلمان سراسر دنیا به خصوص 

ایران اسلامی و بالأخص البرز سرافراز در دفاع از مظلوم 
آفریدند آثار و برکات مادی و معنوی فراوانی را برای جهان 

اسلام و منطقه خواهد داشت.
حجت الاسلام والمسلمین حسینی همدانی بابیان اینکه 
مدافع و حامی این رژیم منحوس هم حال خوشی ندارد 
و افول کرده است، گفت: تا حالا می گفتیم در حال افول؛ 
اما الآن می گوییم افول. آیا افول آمریکا غیر از این است 

که امروز اجماعی در جهان در حال شکل گیری است که 
در مبادلات تجاری از دلار استفاده نشود. رئیس جمهور 
فرانسه در پکن گفت باید به دلار وابسته نباشیم، مبادلات 
تجاری مالزی و هند با روپیه هند انجام می شود. چین و 
روسیه، عربستان و پاکستان، ایران و برزیل بر این توافق 
هستند که در معاملات خود از دلار استفاده نکنند. سلطه 
زمین گیر شود دیگر چیزی به اسم تحریم معنا ندارد.دلار در معاملات جهانی شکســته شــده است و دلار 

امام جمعه کرج:

دلار زمین گیر شود چیزی به اسم تحریم معنا ندارد

 استاندارالبرز:

مولد سازی دارایی های دولت درالبرز با هدف 
توسعه و پیشرفت

مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای استان البرز از صدور 
۲۶۴ مجوز فعالیت برای آموزشگاههای آزاد فنی و حرفه 

ای در استان خبر داد
 بهزاد غفاری اظهار داشــت: در راستای تسهیل در 
فضای کســب و کار؛ در سال گذشته ۲۶۴ مجوز برای 
تأسیس آموزشگاههای آزاد فنی و حرفه ای در رسته 
های صنایع پوشاک، تغذیه، بهداشت و ایمنی، فناوری 
اطلاعات، خدمات حقوقی، امور مالی و بازرگانی، مراقبت 

و زیبایی، صنایع دستی و... در سطح استان صادر شده 
است.  بهزاد غفاری با اعلام این خبر افزود: این مجوزها 
در راستای دستور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی برای 
کاهش زمان صدور مجوزها برای افراد واجد شــرایط 

حداکثر ظرف سه روز کاری انجام شده است. 
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز با اشاره 
به فرآیند صدور مجوز تأسیس آموزشگاههای آزاد فنی 
و حرفه ای اظهار داشــت: متقاضیان می توانند با ورود 

به درگاه مجوز کســب و کار بــه آدرس الکترونیکی: 
mojavez.ir ، درخواست صدور مجوز آموزشگاه فنی 
و حرفــه ای را ارائه دهند و پس از تکمیل اطلاعات در 
پرتال سازمان آموزش فنی و حرفه ای، پروانه تأسیس 

موقت خود را کسب کنند.
وی افزود: متقاضیــان می توانند با تکمیل مراحل 
صدور پروانه تأسیس آموزشگاه، پروانه تأسیس نهایی 

آموزشگاه را دریافت نمایند.

مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای البرز:

صدورمجوز فعالیت بیش از 260 آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای البرز درسال گذشته

شماره ۶9/ فروردین ماه ۱۴۰۲



در استان   ۳

مدیر عامل شرکت گاز استان البرز شهروندان این 
استان را به هوشیاری در برابر افراد سودجو که خود را به 

عنوان مامور شرکت گاز معرفی می کنند، دعوت کرد.
 سیدرضا غفاریان مدیر عامل این شرکت؛ با اشاره به 
حضور افراد سودجو در قالب ماموران شرکت گاز بیان 
کرد: افرادی سودجو با عنوان کارمند و مامور این شرکت 
اقدام به فروش محافظ برای نصب بر روی رگولاتور در 

سطح استان انجام می دهند.
وی ادامه داد: هر گونه خدمات شــرکت گاز استان 
البرز توســط کارمندانی که کارت شناسایی دارند به 
شهروندان ارائه می شود و پیش از ارائه خدمت در پرتال 
خبری این شــرکت به اطلاع و آگاهی شهروندان می 
رسد.  مدیر عامل شرکت گاز استان البرز با بیان اینکه 
در روستاهای محور کرج به چالوس و طالقان به تازگی 

نعمت گاز به آنجا رسیده است، تاکید کرد: شهروندان 
در هر نقطه از استان پس از روئیت کارت شناسایی با 
مامورین همکاری کنند و اهالی این مناطق از افرادی 
که ادعای مامور شــرکت گاز را دارند کارت شناسایی 

درخواست کنند.
بر اســاس اخبار واصله عده ای سودجو با معرفی 
خود به عنوان مامور شــرکت گاز استان البرز اقدام به 

فروش سرپوش و محافظ رگولاتور اقدام کرده اند که 
برای جلوگیری از ســوجویی هوشیاری شهروندان را 

می طلبد.

اخبار

کارگروه ساماندهی لباس فرم 
دانش آموزی در البرز فعال شد

 کارگروه ساماندهی لباس فرم دانش آموزی در استان البرز با 
هدف همفکری و برنامه ریزی برای تهیه لباس فرم دانش آموزان 

این استان در سال تحصیلی ۱۴۰۳-۱۴۰۲ فعال شد.
 رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان آموزش و پرورش البرز بعد از 
ظهر دوشنبه در اولین کارگروه ساماندهی لباس فرم دانش آموزی 
در استان البرز که در سالن جلسات اداره کل برگزار شد، گفت: هر 
سال برای سازماندهی و نظارت بر لباس فرم دانش آموزان در سال 
تحصیلی آینده، یک کارگروه تخصصی با عضویت دستگاه های 
اجرایی و اصناف استان در آموزش و پرورش البرز تشکیل می شود.

اسماعیل یاری شیرمرد با اشاره به اینکه قبل از سال تحصیلی 
جدید می بایست زمینه تأمین لباس فرم دانش آموزان را در استان 
فراهم کنیم، خاطرنشان کرد: لباس فرم دانش آموزان در البرز 
می بایست با نگاه رونق تولید و با استفاده از پارچه با کیفیت ایرانی 

تهیه و دوخت شود.
وی یادآور شد: تهیه این لباس ها از طریق انعقاد تفاهم نامه بین 

انجمن مدرسه و تولید کنندگان مجاز در استان انجام می شود.
رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان آموزش و پرورش تصریح کرد: 
این کار مهم با مشارکت آموزش و پرورش، اتحادیه پوشاک و 
با نظارت استانداری، اداره تعزیرات و اصناف در استان البرز به 

اجرا در می آید.
یاری شیرمرد ادامه داد: برای انجام کیفی لباس فرم دانش آموزان 
در کنار توجه مدیران مدارس به شیوه نامه لباس فرم دانش آموزی 
در سال تحصیلی جدید بر اساس زمانبندی و نکاتی که در آن 
گنجانده می شود، نیاز به اقدام به موقع والدین در سفارش لباس 

فرم برای فرزندانشان نیز داریم.
وی با بیان اینکه دقت در انتخاب الگو و عوامل اجرایی دوخت، 
رنگ، کیفیت پارچه، دوخت و قیمت مناسب در لباس فرم دانش 
آموزان استان ضروری است، عنوان کرد: مدیران مدارس برای 
تهیه لباس فرم دانش آموزان باید با واحدهای تولیدی یا خیاطانی 

که تأیید می شوند، قرار داد منعقد کنند.

کرونا در البرز یک 
قربانی دیگر گرفت

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: یک بیمار مبتلا به کرونا 
طی ۲۴ ساعت گذشته در این استان جان خود را از دست دادند.
شهرام صیادی با اشاره به آخرین وضعیت کرونا در البرز اظهار کرد: 
در ۲۴ ساعت گذشته تعدادی با علائم مشکوک به بیمارستان های 

استان مراجعه کردند که از این تعداد ۱۸ نفر بستری شدند.
وی با بیان اینکه در حال حاضر ۱۰۴ نفر شامل موارد قطعی، 
محتمل و مشکوک در بیمارستان های البرز بستری هستند، 
تصریح کرد: از این تعداد ۴۱ نفر بیمار قطعی کووید - ۱9 هستند، 
همچنین طی این مدت یک بیمار کرونایی جان خود را از دست 

داده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز مجموع موارد بستری شامل 
قطعی، محتمل و مشکوک در البرز از ابتدای شیوع کرونا تا به 
امروز را 9۷ هزار و ۶۶۲ نفر اعلام کرد و متذکر شد: از ابتدای 
شیوع کرونا تاکنون 9۰ هزار و ۵۱۷ نفر از مراکز درمانی ترخیص 

شده اند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری کرج:

احکام بازرسان ویژه فرمانداری کرج صادر شد

مدیر کل استاندارد البرز:

قنادی های البرز مورد پایش و کنترل قرار دارند

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری 
کــرج از صدور احکام ویژه ای برای بازرســان 

این نهاد حاکمیتی خبر داد  و گفت: این افراد 
بصورت ویــژه در حوزه های مختلف از جمله 
صنوف،داروخانه ها، کارخانجات، مراکز خرید و.. 
بصورت میدانی حضور خواهند داشت و قیمت 
گذاری کالا و اقلام و ســطح کیفی و وضعیت 

خدمات عمومی جامعه را گزارش می دهند. 

دکترمهدی آقابراری با اعلام این خبر افزود: 
احکام بازرســان فرمانداری کرج برای رصد و 
بازرسی و نظارت بر عملکرد ادارات، موسسات 

دولتی و غیر دولتی صادر شده است.
وی افزود: این افراد  با حکم ویژه فرمانداری 
کرج از کلیه مراکزی که خدمات عمومی در آنها 

ارائه می شود از جمله داروخانه ها، کارخانجات، 
مراکز بزرگ خرید  و فروشگاه های زنجیره ای 
و... حضور نامحسوس خواهند داشت و عملکرد 
و ارائه خدمات مردمی  همچنین درج و قیمت 
گذاری کالاها و ... را رصد و مورد پیگیری قرار 

می دهند. 

مدیرکل استاندارداســتان البرزگفت:مردم در 
هنگام خرید از قنادی ها صرفا قیمت وزن خالص 
شیرینی بدون احتســاب وزن جعبه را پرداخت 

نمایند.
محمد حسین طاهری در توضیح این خبر گفت 
: در راســتای حمایت از حقوق مصرف کنندگان، 
بازرســان ایــن اداره کل همراه با کارشناســان 
صنعت،معدن و تجارت و قاضی تعزیرات ، قنادی 

های البرز را مورد پایش و کنترل قرار دادند.

او افزود: قیمت اعلام شــده از سوی اتحادیه ها 
و اصناف به قنادی ها با احتساب وزن جعبه بوده 
لذا فروشندگان مجاز به احتساب مجدد وزن جعبه 
بر روی وزن خالص شیرینی نمی باشند و ملزم به 

خالص فروشی انواع شیرینی هستند.
این مسئول ادامه داد: شهروندان به هنگام خرید 
شیرینی علاوه بر دقت نظر کافی بر عدم افزودن 
وزن جعبه بر روی وزن شیرینی ، بر کالیبره بودن 

ترازوهای قنادی ها نیز دقت نمایند.

طاهری در پایان از مصرف کنندگان خواســت 
چنانچه با مغایرتی مواجه گردند مراتب را از طریق 
سایت اداره کل اســتاندارد استان البرز به نشانی
alborz.inso.gov.ir قســمت رسیدگی به 
شکایات یا از طریق شماره تلفن ۰۲۶-۳۲۸۶۷9۲۷ 

اطلاع رسانی نمایند.
گفتنی است قنادی های متخلف پس از معرفی 
توسط اســتاندارد اســتان برابر قوانین تعزیرات 

حکومتی جریمه خواهند شد.

مدیرکل راهداری و حمل و نقــل جاده ای البرز 
گفت: از آغاز طرح ســفرهای نــوروزی تا پایان این 
طرح )۲۴ اسفند ۱۴۰۱ تا ۱۵ فروردین ۱۴۰۲( تردد 
۱۱ میلیون و ۳۳۷ هزار و 9۲۵ خودرو در محورهای 

مواصلاتی البرز ثبت شده است.
 علی زندی فر با اشــاره به اجرای طرح سفرهای 
نوروزی در این اســتان گفت: این طرح از ۲۴ اسفند 
ســال گذشته آغاز و تا ۱۵ فرودین سال جاری ادامه 

داشت.
وی با اشــاره به آمار تردد خــودرو در محورهای 
مواصلاتی البرز در این بازه زمانی گفت: طی این مدت 

۱۱ میلیــون و ۳۳۷ هزار و 9۲۵ تردد در محورهای 
مواصلاتی البرز ثبت شده است که نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته ۴ درصد افزایش داشته است.
وی افــزود: پویش همراهان ســفر ایمن با هدف 
افزایش ایمنی ســفرهای نوروزی برای خودروهای 
استفاده کننده شخصی و حمل ونقل عمومی و ترغیب 
رانندگان به توقف وسایل نقلیه در طول سفر با هدف 
رفع خستگی ناشی از رانندگی طولانی، ارتقای دانش 
عمومی جامعه در خصوص فرهنگ ایمنی و فرهنگ 
درست رانندگی و به کارگیری هنر در خدمت ایمنی 
برای ایجاد جاذبه های جاده ای برگزار شــد که طبق 

بررسی های صورت گرفته، موفق عمل کرده است.
زندی فر، تأثیر فرهنگ و تبلیغــات را در کاهش 
تصادفات بســیار مهم دانســت و گفت: در اقدامات 
صورت گرفته بیشتر تلاش ما آگاه سازی سرنشینان 
بود که با توزیع بسته های فرهنگی سعی کردیم به این 
مهم که کاهش تصادفات رانندگی است، دست یابیم.

این مسئول در پایان با تاکید براینکه تمام تلاش 
مجموعه راهداری اســتان، خدمت رسانی به مردم و 
ارتقای ایمنی در محورهای مواصلاتی البرز اســت، 
گفت: با برنامه  های اجرایی در سال جاری امیدواریم 
برداریم.بتوانیــم گام های موثرتری بــرای خدمت به مردم 

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:

ثبت بیش از 11 میلیون تردد خودرو در محورهای مواصلاتی البرز

مدیر عامل شرکت گاز البرز:

شهروندان در برابر ماموران قلابی هوشیار باشند

شماره ۶9/ فروردین ماه ۱۴۰۲

نماینده مردم کرج، فردیس و اشــتهارد در مجلس شورای اسلامی، 
با اشاره به اینکه با رانت دستگاه های اجرایی بهترین مناطق کرج تغییر 
کاربری داده شده است و تبدیل به مسکونی شده، افزود: یک فقره آن 
بیش از ۱۴هزار متر مربع کوه تراشــیده شده و ۲ برج ۱۴طبقه ای در 

حال احداث است.
 مهدی عسگری،  نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد در مجلس 

شورای اسلامی، در جلسه شورای اداری که در محل سالن حافظ برگزار 
شــد، با بیان اینکه بیش از 9درصد زندانیان کشور در شهرستان کرج 
هستند، گفت: مطالعاتی که انجام شده مطالعاتی انجام شده که اکثر 

مناطق تولید آسیب در شعاع پنج کیلومتری این زندان ها هستند.
وی در خصــوص زمین های قولنامه ای، بیان کرد: در اســتان البرز 
شــهرهایی را داریم و حدود ۶۰درصد زمین های آن قولنامه  ای و کل 
شهر قفل شده است. عسگری افزود: یک ساز و کاری برای نظارت خود 
دستگاه های نظارتی ایجاد شود، دستگاه های را داریم چون شان و قدرت 

دست آنها هست به نفع دستگاه های خود بهره برداری می کنند.
وی با اشاره به اینکه با رانت دستگاه های اجرایی بهترین مناطق کرج 
تغییر کاربری داده شده است و تبدیل به مسکونی شده، افزود: یک فقره 
آن بیش از ۱۴هزار متر مربع کوه تراشیده شده و دوتا برج ۱۴طبقه ای 

در حال احداث است.
وی گفت: تعاونی مسکن  دستگاه های پر قدرت کاربری فضای سبز را 

تبدیل به مسکونی کردند.

طی نشستی که با هدف بررسی و اصلاح قیمت تعیین شده برای 
قیمت خرید تضمینی گندم در سال ۱۴۰۲ در کمیسیون کشاورزی 
برپا شــد گفت: مبتنی بر قانون تضمین خرید محصولات اساسی 
کشاورزی مصوبه سال ۱۳۶۸ مجلس، چهار راهبرد مورد توجه قرار 

گرفته است.
 دکتر علیرضا عباســی نماینده مردم البرز در مجلس شــورای 

اسلامی افزود: توجه به هزینه هاي واقعی تولید و سود متعارف، حفظ 
رابطه مبادله داخل و خارج بخش کشاورزي، آخرین نرخ تورم اعلامی 
مرکز آمار ایران وهزینه تمام شده محصول مشابه وارداتی، بر تعیین 
قیمت تضمینی محصولات از شاخص های مهم تضمین قیمت است.
دانشیار دانشــگاه تهران و نماینده مردم شــریف کرج، فردیس 
و اشتهارد در مجلس شــورای اسلامی اظهار کرد: طی سال زراعی 
جاری، چهار عامل ذکر شده تحت تأثیر تورم ناشی از شرایط اقتصادی 
ماه های اخیــر، قرار گرفته و لذا لازم بود، قیمت تضمینی محصول 
راهبردی گندم در سال جاری بر اساس شرایط موجود مورد بازبینی 

قرار گیرد.
به گفته عضو هیئت علمی دانشگاه تهران، بازبینی قیمت تضمینی 
گنــدم، تبعاتی همچون عــدم تحویل گندم تولیــدی به دولت و 
خطرناک تر از آن، کاهش سطح زیر کشت این محصول راهبردی در 
سال آینده و نهایتا کاهش تولید داخل و افزایش بی سابقه واردات این 

محصول استراتژیک را به همراه نداشته باشد.

مهدی عسکری نماینده مجلس:
برج هایی که زیر سایه رانت سر از دل کوه های کرج درآوردند!

با رویکرد تحقق شعار سال انجام شد:
پیشنهاد بازبینی قیمت خرید تضمینی محصول راهبردی گندم 



شماره ۶9/ فروردین ماه ۱۴۰۲فرهنگ و هنر

 سعید جابری انصاری، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز، در 
ابلاغی، مهدی شاهوردی را به عنوان سرپرست جدید اداره فرهنگ و 

ارشاد اسلامی شهرستان فردیس منصوب نمود.
فرهنگی  قرارگاه  فرمانده  عنوان  به  جمعه  امام  با  کامل  هماهنگی 
شهرستان هماهنگی لازم برای اجرای تدابیر فرماندار محترم با نظر به 
تقویت زیرساخت های فرهنگی و هنری شهرستان همکاری با نیروی 

نظامی، انتظامی و امنیتی شهرستان

استفاده از ظرفیت نیروی مقاومت بسیج و جبهه ی فرهنگی،حمایت از 
آثار فرهنگی و هنری با موضوع انتظار و جامعه مهدوی،تقویت موسسات 
فعال فرهنگی، هنری و قرآنی،تعامل سازنده با انجمن ها و سمن های 
فرهنگی و هنری فعال شهرستان،تکریم پیشکسوتان، ادیبان، شعرا، 
نویسندگان، اصحاب رسانه، هنرمندان و فعالان حوزه سینما وتلاش برای 
ساماندهی فضای مجازی و حمایت از فعالان این بخش با بهره گیری از 
ظرفیت دستگاه های اجرایی و نظارتی،شناسایی آسیب های فرهنگی و 

اجتماعی و ارائه راهکار در شورای فرهنگ عمومی شهرستان،شناسایی 
استعدادهای جوان و نخبه فرهنگی در سطح شهرستان و حمایت از 
ایشان،تلاش مستمر برای مردمی سازی حوزه فرهنگ،ازجمله وظایف 

ابلاغ شده به وی است.
گفتنی است این ابلاغ طی مراسمی در محل فرمانداری شهرستان 
فردیس به شاهوردی، اعطا شد و از سلیمانی سرپرست سابق اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی فردیس تقدیر شد.

طی ابلاغی از سوی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز

سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی فردیس منصوب شد

 مدیرعامل خانه مطبوعات البرز:
آغاز به کار تعاونی مسکن خبرنگاران 

رضا عباس زاده مدیرعامل خانه مطبوعات استان البرز از حمایت 
ویژه و پیگیری مجتبی عبداللهی استاندار البرز در راستای حمایت 

و معیشت خبرنگاران خبر داد و گفت :
 با نگاه ویژه استاندار محترم از چند روز گذشته تعاونی مسکن 

خبرنگاران خانه مطبوعات مجددا آغاز به کار کرده و شــروع به 
عضو گیری نموده است . قطعا با حمایت و دستورات ویژه استاندار 
محترم شاهد اتفاقات خوبی در حوزه مسکن خبرنگاران خواهیم 

بود.

مراســم نکوداشــت روز فرهنگی کرج با حضور 
سید محمد حسینی معاون پارلمانی رئیس جمهور، 
نماینده ولی فقیه در اســتان البرز، اعضای شورای 
اسلامی شهر کرج ،شهردار و سایر مسئولین استانی و 
شهری و عموم مردم در بوستان شهید چمران کرج 

برگزار شد.

در این مراسم علاوه بر هنرنمایی گروه سرود دانش 
آموزی و مداحی ذاکر اهل بیت )ع( از تابلوی نقاشی 
دیجیتال شهید سید مرتضی آوینی به مناسبت هفته 
هنر انقلاب اسلامیرونمایی شد. همچنین تجلیل از 
مقام والای شهیدان سید روح الله عجمیان و آرمان 

علی وردی بخش دیگری از این برنامه بود.
علی قاسم پور، رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
نیز در این مراسم ضمن تسلیت ایام شهادت مولای 
متقیان مطرح کرد: گل لاله ها که گل ملی ایران و 
بومی استان البرز اســت، یادآور ریخته شدن خون 
جوانان برومند این مرز و بوم و شــهدای جمهوری 
اسلامی ایران است که برای اعتلای وطن و ناموس، 
جان خود را در راه انقلاب و نظام فدا کردند و انتخاب 
بیست و یکم فروردین بعنوان روز فرهنگی شهر با ایام 
رویش لاله های شهر نشانی از جایگاه ویژه شهدا دارد.

ســید محمد حســینی، معاون پارلمانی رئیس 
جمهور نیز عنوان کرد: کرج کلانشــهری است که 
هم در ایران و هم در خاورمیانه جایگاه والایی دارد و 
بیست و دومین کلانشهر غرب آسیا به شمار می رود 
و پس از تهران، بزرگ ترین شهر مهاجرپذیر است. از 
آنجا که افرادی از تمام استان ها، شهرها و روستاهای 
ایران در این شهر جمع شده اند و زندگی می کنند، 

کرج، ایران کوچک نام گرفته است.
وی کلانشــهر کرج را رنگین کمانــی از اقوام و 
طوایف مختلف دانست و افزود: ویژگی های برجسته 
موقعیتی و فرهنگی کرج موجب شده تا همه اقوام 
جذب شهر شوند و سکونت در این کلانشهر را انتخاب 
کنند که این نشان می دهد ایرانیان تحت آموزه ها و 
تعالیم حیات بخش اسلام به خوبی می توانند در کنار 

یکدیگر زندگی کنند.

معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به اینکه این 
منطقه به دلیل میزان جمعیت و ویژگی های ممتازی 
که دارد، در سال ۱۳۸9، به استانی مستقل از تهران 
تبدیل شد، بیان کرد: زمانی که البرز به عنوان یک 
استان مستقل معرفی شد، پیش از انتخاب استاندار، 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان تعیین شد 
که در واقع نشانی از اهمیت و جایگاه والای فرهنگ 

در این شهر دارد.
حسینی با اشــاره به تقارن روز فرهنگی کرج و 
برگزاری جشنواره لاله ها اظهار کرد: لاله به عنوان گل 
ملی از جایگاه ویژه ای در ادبیات این کشور برخوردار 
است و تعبیر »از خون جوانان وطن لاله دمیده« در 
دوران انقلاب و دفاع مقدس وجود شکل گرفت. البته 
در برخی کشورهای دیگر نیز لاله چنین جایگاهی 
دارد اما ایرانیان تعلق خاطر خاصی به این عنوان دارند.

در دیدار مدیرعامل و رییس و عضو هیئت مدیره 
شرکت خدماتی شهرک صنعتی اشتهارد با مدیرکل 
تعاون کار و رفاه اجتماعی اســتان البرز بر پیگیری 
ایجاد صلح و ســازش درون کارگاهی در واحدهای 
تولیدی و صنعتی و تامین نیروی انسانی مورد نیاز 
واحدهای تولیدی در شهرســتان اشتهارد بویژه در 

شهرک صنعتی این شهرستان تاکید شد.
 عبدالله دارایی در این دیدار گفت: به منظور تنظیم 
روابط کار و حفظ نیروی انسانی واحدهای تولیدی و 

صنعتی و پیشــگیری از ورودی پرونده های دعاوی 
حل اختلاف کارگری و کارفرمایی، لازم است صلح و 
سازش درون کارگاهی در واحدهای شهرک صنعتی 
اشتهارد راه اندازی شود و شرکت خدماتی شهرک 

صنعتی اشتهارد در این امر ما را یاری کنند.
همچنین در ادامه این نشست مصطفی هدایت 
مدیرعامل شرکت خدماتی شهرک صنعتی اشتهارد 
ضمن ارایه گزارشــی از وضعیت تولید و اشتغال در 
شهرک صنعتی اشتهارد و با تاکید بر تامین نیروی 

انسانی مورد نیاز تولید اظهار کرد : در سال رشد تولید 
و مهار تورم یکی از الزامات اساســی افزایش تولید، 
تامین نیروی انســانی واحدهای تولیدی و صنعتی 
اســت و با توجه به ظرفیت های بیشمار واحدهای 
تولیدی در شهرک صنعتی اشتهارد، نیازمند توجه 
ویژه به تامین نیروی انسانی، آموزش و مهارت افزایی 
نیروی کار و تزریق به واحدهای تولیدی اســت که 
درخواست می کنم مدیرکل توجه ویژه ای به این امر 

داشته باشند.

مراسم روز فرهنگی کرج برگزار شد

مدیرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز:
صلح و سازش درون کارگاهی در واحد های شهرک اشتهارد تقویت شود

اخبار

مدیرعامل خانه کتاب و ادبیات ایران:
کتابفروشان امسال می توانند
 در بخش مجازی نمایشگاه 

فعالیت کنند
و  کتاب  خانه  مدیرعامل 
امسال  گفت:  ایران  ادبیات 
برای اولین بار در ایام برگزاری 
نمایشگاه کتاب، کتابفروشان 
بخش  در  می توانند  کشور 
فعالیت  این رویداد  مجازی 

کنند.
 علی رمضانی مدیرعامل خانه کتاب و ادبیات ایران در 
گفتگو با برنامه تقاطع فرهنگ رادیو گفتگو با اشاره به اینکه 
امسال نیز نمایشگاه از بیستم تا سی ام اردیبهشت برگزار 
می شود و در مصلای امام خمینی برپا خواهد بود، گفت: 
از سال گذشته روش دیگری هم برای برپایی نمایشگاه 
داشتیم و مردم می توانستند از یارانه اعطایی استفاده کنند 

تا عدالت بیشتر رعایت شود.
وی با اشاره به اینکه یارانه مختص بخش مجازی بود، 
افزود: نمایشگاه امسال وجه دیگری هم دارد؛ به طوری که 
همواره در ایام برگزاری نمایشگاه ها با این مسئله مواجهیم 
که عده ای مطرح می کنند کتاب فروشی های کشور دچار 
کمبود مشتری و رکود می شوند و این مسئله دغدغه وزارت 

ارشاد نیز بوده است.
گفت:  ادامه  در  ایران  ادبیات  و  کتاب  خانه  مدیرعامل 
امسال برای اولین بار کتاب فروشان کشور در ایام برگزاری 
نمایشگاه می توانند در بخش مجازی و تحت ضوابط این 
رویداد، کتاب هایشان را به فروش بگذارند. مردم برای خرید 
به یک درگاه مراجعه می کنند ولی ابتدا اثر را با دسته 
بندی ناشر و سپس کتابفروشی هایی که محصول مورد 
نظر را دارند، مشاهده می کنند و قادر خواهند بود از میان 

قیمت های مختلف، یکی را برگزینند.

رییس هیات مدیره تعاونی مسکن فرهنگیان البرز:
مسکن فرهنگیان تا آخر خرداد 

ماه تحویل داده می شود
تعاونی  مدیره  هیات  رییس 
مسکن فرهنگیان استان البرز، 
گفت: روند اجرای پروژه مسکن 
حال  در  سرعت  به  فرهنگیان 
انجام است و مجتمع مسکونی 
ماه  خرداد  آخر  تا  فرهنگیان 

تحویل داده می شود.
علی عرب، رییس هیات مدیره تعاونی مسکن فرهنگیان، امروز 
در گفت وگو با خبرنگار فارس در کرج، در خصوص زمان تحویل 
مسکن فرهنگیان، گفت: مجتمع مسکونی فرهنگیان تا آخر خرداد 

ماه تحویل داده می شود.
وی با اشاره به زمان بردن تحویل مسکن، بیان کرد: متاسفانه 
پیمانکاران به مشکل مالی برخورد کردند و این موضوع باعث به 

تأخیر افتادن تحویل مسکن شد.
عرب با بیان اینکه هزینه ها روز به روز در حال افزایش است، افزود: 
یکی از مشکلات افزایش هزینه ها است که خوشبختانه توانستیم 

این مشکل را برطرف کنیم.
وی با اشاره به اینکه ۳۳ واحدی ها آماده است و چند واحد را 
تحویل دادیم ، گفت: متاسفانه تکمیل ۴۸ واحدی ها زمان برد که تا 

آخر خرداد ماه تحویل داده می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز گفت: روز قدس 
روز نمایش وحدت و یکپارچگی جهان اســلام در 
حمایت از قدس شریف و مردم مظلوم فلسطین است.
علی حجرگشت با اشــاره به اینکه دفاع از مردم 
فلسطین حقیقتی انکار نشدنی است و کشورهای 

غربی و اروپایی با وجود امپریالیزم رسانه ای استکبار 
این آتش شعله ور شده را نمی توانند خاموش کنند، 
افزود: خانواده آموزش و پرورش همانند سایر مردم 
ایران زمین می دانند که روز قدس اختصاص به قدس 
ندارد بلکه نماد استکبار ستیزی است و در واقع یک 

روز بین المللی و جهانی است.
وی بیان کرد: روز قدس مقدس است و این ثمره 
تفکر اســلام ناب محمدی )ص( و امــام راحل )ره( 
می باشــد و هر سال انسان های بسیاری را به سمت 

خود می کشاند.
حجرگشت یادآورشــد: روز قدس، روز حمایت از 
آرمان مردم فلســطین با تبعیت از فرمایشات مقام 
معظم رهبری اســت که در مقابــل آئینه دیدگان 

جهانیان به رخ کشیده می شود.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 
با اشــاره به برگزاری جشنواره ملی ارایه پوشش 
عفیفانه و مد و لباس به میزبانی البرز، از طراحان 
مد و لباس برای شرکت در این جشنواره دعوت 

کرد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز با 
تشریح شاخصه های اصلی برای انتخاب آثار ارائه 
شده در این رویداد ملی گفت: معیارهای اصلی در 
حوزه طراحی پوشش اسلامی، بکارگیری نمادهای 
اسلامی و ایرانی در ) چادر، مانتو و عبا( خواهد بود.

جابــری انصاری افــزود: علاقمنــدان تا ۲۰ 
اردیبهشت ماه فرصت دارند تا با ثبت آثار خود در 
سامانه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز که متعاقبا اعلام می شود، برای حضور در این 

رویداد ملی آمادگی خود را اعلام نمایند.
وی بیان کرد: آثار پس از بررسی در دبیرخانه 
به جشنواره ملی راه خواهند یافت؛ همچنین طرح 
های منتخب در جشنواره بین المللی مد و لباس 

فجر با نام طرح به نمایش گذاشته خواهد شد.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:
روز قدس نمایش وحدت و یکپارچگی جهان 

اسلام است البرز

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی:
البرز میزبان جشنواره ملی

 مد و لباس شد



اجتماعی شماره ۶9/ فروردین ماه ۱۴۰۲

سازمان حفاظت محیط زیست شعار هفته زمین پاک 
را »سرمایه گذاری در زمین، توسعه بازیافت و بهره وری 

سبز« اعلام کرد.
گفت  خبر  این  اعلام  با  استان  مدیرکل  درگی 
هفته  و  جهانی  »روز  اردیبهشت  دوم  درخصوص 
زمین پاک« مقرر است کارگروه استانی پسماند با 
حضور اعضاء تشکیل و تکالیف دستگاه ها در قاونو 

مدیریت پسماند و برنامه های آنها برای روز زمین پاک 
مشخص و اجرایی شود و در پایان هفته زمین پاک از 

دستگاههای برتر تقدیر شود
وی همچنین تاکید کرد: سند محوری اقدامات هفته 
زمین پاک سال جاری آیین نامه کاهش مصرف کیسه 

های پلاستیکی )مصوب دولت سیزدهم( است.
گفتنی است هفته زمین پاک هرساله در کشور ما 

همزمان با دیگر کشورهای جهان از ۲ تا ۸ اردیبهشت 
ماه گرامی داشته می شود. این روز، فرصتی مغتنم 
است برای ترویج فرهنگ حفاظت و نگهداری از زیست 
بوم و زیستگاهی که در آن زندگی بشری به رشد و 
بالندگی خواهد رسید و توجه به آن نقش انکارناپذیری 
را در نهادینه ساختن باور و اراده انسان برای داشتن و 

حفظ محیطی سالم دارد.

شعار هفته زمین پاک اعلام شد:

سرمایه گذاری در زمین، توسعه بازیافت و بهره وری سبز« 

گزارش

عباس اسدی،کارشناس حقوقی:
مطالبه گری شهروندان

 برای کاهش تخلفات صنفی

در این روزها تقریبا کمتر کسی را میتوان یافت که از 
افزایش قیمت ها و تورم و تخلفات صنفی گله وشکایتی 

نکند.
در بحث گران فروشی صرفنظر از بحث تورم و نرخ ارز 
و سایر مباحث کلان اقتصادی که بایستی در جای خود 
بدان پرداخت بایستی به تخلفات صنفی که از سوی ارائه 
دهنده گان کالا و خدمات صورت میپذیرد نیز پرداخت.

در این حوزه اقداماتی صورت گرفته است اما متاسفانه دو 
مساله به چشم میخورد.

یکی تبعیض و ناعادلانه بودن نرخ کالا ها و خدمات 
که از سوی نهادهای مربوطه تعیین میشود که گاهی 
مطابق با هزینه های واقعی نبوده و در نتیجه کفاف هزینه 
های واحد صنفی را نمی دهد و کاسب مجبور است 
گرانفروشی کند یا ملاک های عادلانه ای برای سنجش 
و ارزیابی و رتبه بندی وجود ندارد و سبب دلسردی 
کسبه و بازاریان میشود به عنوان مثال در بحث آرایشگاه 
های زنانه،ملاک رتبه بندی آرایشگران درجه ۱ و درجه 
۲ بیشتر متراژ سالن آرایشی بوده و توجه کمتری به 
تخصص و سابقه کار میشودو در نتیجه باعث میشود که 
شخص سرمایه دار، با اجاره سالنی بزرگ،آرایشگاه درجه 
۱محسوب شود و تعرفه بالاتری بگیرد اما آرایشگری 
که به هر علت توان اجاره یا خرید چنین سالنی را 
ندارد،علیرغم تخصص وسابقه کاد بالا جزو آرایشگران 
را  تری  پایین  مصوب  نرخ  و  شود  درجه ۲محسوب 
دریافت کند فلذا بهتر است سایر فاکتورها در این بحث 

نیز بطور جدی لحاظ شود.
بحث دیگر در زمینه گرانفروشی حالتی است که نرخ 
مصوب طبق تورم واقعی کشور و عادلانه تعیین شده اما 
رعایت نمیشود که بایستی به اطلاع مردم رساند که صرف 
تصویب قانون و تعیین نرخ از سوی اتحادیه و مراجع 
مربوطه کافی نیست و باید اعضای صنف مربوطه به آن 
ملتزم باشند و آنرا رعایت کنند و بهترین تمرین برای 

قانونمندی و رعایت حقوق شهروندی است.
از طرفی مردم نیز باید درصورت مراجعه به واحدهای 
صنفی حتما نرخ مصوب را تقاضا کرده و در صورت 
مشاهده تخلف آنرا گزارش کنند که در عمل در گاهی 
مواقع چنین چیزی دیده نمیشود و شهروندان به دلیل 
گرفتاری و مشغله کاری یا ترس از بروکراسی اداری قید 
پیگیری موضوع رو میزنند و به قیمت بالا یا کیفیت پایین 
خدمات تمکین میکنند که خود سبب تشویق متخلف 

به ادامه مسیر تخلف و گرانفروشی یا کم فروشی است.
ما باید بدانیم تا زمانی که شهروندان بطور جدی مطالبه 
گر حقوق قانونی خود نباشند و از مجرای قانونی و بدون 
هرگونه عصبانیت و خشونت و مشاجره )که میتواند 
تبعات منفی زیادی داشته باشد(پیگیر حقوق صنفی 
خود نباشند نرخ های مصوب تعیین شده که معمولا 
با کار کارشناسی به دست میاید روی زمین مانده و 
اجرایی نمیشود وبایستی بطور جدی پیگیر حقوق خود 
باشند زیرا سکوت در برابر تخلف به معنای پذیرش ظلم 

و تخلف است.
مشکل دیگر در این خصص عدم بازدارندگی جریمه ها 
بود که با تفویض اختیار سران قوا به سازمان تعزیرات 
به روز نشده  قابل توجه جریمه هایی که  افزایش  و 
بودند هم اکنون جریمه های اعمالی بازدارنده و قوی 
بوده و در صورت پیگیری لز سوی نهادهای نظارتی و 
مشارکت شهروندان میتوان به کاهش تخلفات در حوزه 
گرانفروشی و کم فروشی و عدم رعایت کرامت شهروندان 

و ارتقای کیفیت کالاها و خدمات امیدوار بود.

فرمانده جدید انتظامی کرج معرفی شد

نادرضرابیان کارشناس ارشدمحیط زیست:

لزوم درک از مفهوم واقعی
»عدالت زیستی« توسط فعالان محیط زیست

در مراسمی با حضور سردار »حمید هداوند« 
فرمانده انتظامی استان البرز، سرهنگ »پیمان 
انتظامی  فرماندهی  سمت  به  گودرزی« 

شهرستان کرج معرفی شد.
با حضور سردار حمید هداوند   در مراسمی 

فرمانده انتظامی استان البرز، سرهنگ »پیمان 
انتظامی  فرماندهی  سمت  به  گودرزی« 
شهرستان کرج معرفی و از تلاش های سرهنگ 
علی قاسم پور رئیس اسبق پلیس کرج تقدیر 

شد.

گفتنی است سرهنگ علی قاسم پور، فرمانده 
اسبق انتظامی شهرستان کرج به سمت معاون 
فراجا  اجتماعی  و  فرهنگی  معاونت  اجرایی 
منصوب و سرهنگ پیمان گودرزی نیز پیش از 

این سرکلانتر یکی از مناطق فاتب بود.

محیط زیست به زبان ساده جایی است که 
انسان و دیگر زیستمندان آن جا زندگی 
می کنند با توجه به حضور ما در کره 
زمین، تمام این سیاره، محیط زیست ما 
شود.  می  محسوب  زیستمندان (  )تمام 
مفهوم این تعریف ساده به »انسان دارای 
اختیار و ابزارساز« یادآوری می کند که 
تمام زیستمندان از حقی برابر برای استفاده 
از ارزش های زیستی کره زمین برخوردار 
هستند و او باید این حق را به رسمیت 
بشناسد. بنابراین محیط زیست باید برای 
انسان یک مفهوم کاملا اخلاقی و عدالت 
محور داشته باشد و این اخلاق حکم می 
کند که به دیگر زیستمندان احترام بگذارد 

و دست از نگاه ابزاری به آن ها بردارد. 
تلاش فعالان محیط زیست برای حفظ 
ارزش های زیستی کره زمین در درجه 
و  توجه مردم  باب است که  این  از  اول 
مدیریت را به همان نکته مهم و کلیدی 
جلب کنند که منابع زیستی کره زمین 
متعلق به تمام زیستمندان است و انسان 
حق ندارد با تصرف و تخریب زیستگاه 
ها این حق مسلم را پایمال کند. در واقع 
فعال محیط زیست در درجه اول باید زبان 
گویای زیستمندانی باشد که قدرت دفاع 
از خود در مقابل انسان ابزارساز را ندارند. 
برای تحقق این امر لازم است که فعال 
محیط زیست با ساختار و سازوکار محیط 

زیست و مفهوم واقعی »عدالت زیستی« 
آشنا باشد.

»عدالت زیستی« مد نظر بنده، برای انسان 
نیست بلکه خطاب به انسان است. به زبان 
ساده مدیریت نادرست و وجود مشکلات 
عدیده در جوامع انسانی هیچ ارتباطی به 
دیگر زیستمندان ندارد و نباید باعث پایمال 
شدن حق آن ها شود. این که در جامعه 
انسانی فقر وجود دارد اصلا و ابدا کوچک 
ترین ارتباطی با فلان خرس که در یک 
گوشه جنگل زندگی می کند ندارد و به 

آن بهانه نباید حق او تباه کرد.
مدیریت  برای  شاید  موضوع  این  درک 
سخت و اجرای آن ناممکن باشد ولی فعال 
محیط زیست حتما باید با مفهوم واقعی 
این موضوع ارتباط عمیق و قلبی برقرار 
کند تا شاید بتواند گره ای از کار فروبسته 

محیط زیست باز کند.

برگ درختان سبز پیش خداوند هوش
هر ورقی دفتریست معرفت کردگار

این عکس ها را از محوطه دانشگاهی در 
حوالی سیدخندان گرفته ام. همان طور که 
مشاهده می کنید از ترک های آسفالت 
این محوطه بذرها جوانه زده و رشد کرده 

اند.
فکر می کنم حداقل عمر این آسفالت 
حدود ده سال باشد. در واقع این بذر ها از 
آسمان نیامده اند بلکه حداقل از همان ده 
سال پیش در خاک زیر این آسفالت وجود 
داشته اند که با ایجاد ترک و رخنه آب به 
داخل آن فرصت را مناسب دانسته و جوانه 

زده و رشد کرده اند.
در واقع با این نوع مشاهدات میدانی به 
خوبی متوجه می شویم که در دل خاک 
گان  ستاره  از  بیشتر  بسیار  زمین  کره 
این  برای درک  دارد.  وجود  بذر  آسمان 
موضوع خیلی نیاز به تخصص دانشگاهی 
نیست. هر کس با هر نوع معلوماتی می 
تواند فقط با خوب نگاه کردن در هر گوشه 
و کناری این نوع رویش ها را مشاهده کند 
و متوجه شود که گیاهان برعکس تصور ما 

اربابان مطلق کره زمین هستند. 
به  غلط  گراهای  از  بسیاری  متاسفانه 
کاری  نهال  و  بذرپاشی  مانند  مدیریت 
در مراتع و کوهستان ها و آبخیزداری و 
آبخوان داری و حذف سگ ها و گربه ها 
و کلاغ ها و کبوتران و کشتار وسیع ملخ 
های مهاجر و حشراتی که بنا به دعوت 
به سراغ بلوط ها و شمشادها رفته اند به 
وسیله سم پاشی و حتا مبارزه نادرست با 
ویروس کرونا، همه توسط بعضی از فعالان 
محیط  مدعای  پر  ولی  آگاه  چندان  نه 

زیست به مدیریت داده می شود. فعالانی 
که در کار خود هم مانده اند ولی برای هر 
مشکلی در هر گوشه و کنار کشور ده ها راه 
حل از جیب بیرون می آورند و مدیریت و 

دیگر فعالان نوپا را گمراه می کنند.
انتقال شهرها و صنایع به کنار خلیج فارس 
هم از جمله این گراهای غلط است که 
کم کم ملکه ذهن مدیران شده است و 
قطع به یقین در آینده نزدیک شاهد یک 
فاجعه بزرگ محیط زیستی و اجتماعی و 

فرهنگی خواهیم بود.
شناخت ساختار و سازوکار و اصول حاکم 
بر محیط زیست کار چندان سختی نیست 
اگر بتوانیم خوب ببینیم. حضور مسوولانه 
در طبیعت در این باب بسیار راه گشاست. 
در این صورت است که می توان به راحتی 
سره را از ناسره تشخیص داده و با طناب 

پوسیده فریب کاران به ته چاه نرویم.

برگ درختان سبز پیش خداوند هوش
هر ورقی دفتریست معرفت کردگار

فرماندار شهرستان کرج جزییات ساعت کار 
ادارات بعد از ماه مبارک رمضان را اعلام کرد 
و گفت: طبق مصوبه ابلاغی از خردادماه تا 
شهریورماه نیز ساعت کاری از ۶ صبح لغایت 

۱۳ خواهد بود.
کاوه حدادپور روز دوشنبه در دیدار نوروزی 

محترم  جمعه  امام  و  فقیه  ولی  نماینده 
استان، استاندار محترم و مدیران استان در 
سالن شهدای دولت با اعلام این خبر افزود: 
ساعت کار ادارات بعد از ماه مبارک رمضان 
طبق مصوبه قانونی، ۷:۳۰ تا ۲:۳۰ و روزهای 

پنجشنبه نیز ۷:۳۰ تا ۱۳:۳۵ خواهد بود.

وی از تغییر سه ماهه در ساعت کار ادارات 
خبر داد و گفت: از خردادماه نیز تغییر سه 
ماهه در ساعت کاری خواهیم داشت که طبق 
آن شروع ساعت کاری از ۶ صبح تا ۱۳ خواهد 
بود که در زمان مقرر اطلاع رسانی مناسب 

خواهد شد. 

ساعت کار ادارات البرز از اول خرداد تغییر می کند
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اولین جلسه کمیسیون سرمایه گذاری شهرداری هشتگرد در سال جدید 
با حضور مهندس رئیسی شهردار ، مهندس کاشف نماینده شورا در 

کمیسیون، معاونین شهردار و سایر اعضا برگزار شد .
 تبیین برنامه های مدون برای پیشبرد اهداف مدیریت شهری در زمینه 
استفاده از ظرفیت بخش خصوصی و جذب سرمایه گذار از جمله موارد 

مطرح شده در این جلسه بوده است .
طی سالیان اخیر تلاش شده است تا با بهره گیری از پتانسیل ها و ظرفیت 
های موجود و نظرات کارشناسانه اعضای کمیسیون سرمایه گذاری ، 
اقداماتی برای استفاده بهینه از اموال و مستغلات شهرداری و مشارکت با 

سرمایه گذاران انجام پذیرد که تاکنون این موضوع محقق نشده و امیدواریم 
با رویکرد جدید مدیریت شهری ، تلاش مجموعه به نتیجه ای مطلوب 

برسد .
احداث  زمینه  در  ردیف هایی  هشتگرد  شهرداری  بودجه ۱۴۰۲  در   
پارکینگ های طبقاتی و توسعه زیرساخت های شهر در نظر گرفته شده 
است که انجام این پروژه ها صرفاً از طریق منابع درآمدی شهرداری میسر 
نبوده و نیازمند مشارکت بخش خصوصی می باشد و در همین راستا به 
زودی اطلاعات کاملی از ظرفیت ها و پتانسیل های شهر هشتگرد و آورده 

شهرداری برای آگاهی سرمایه گذاران منتشر خواهد شد .

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی مدیریت شهری 
چهارباغ؛ با حکم دکتر لطفی قائم مقام شهردار، 
سرپرست  عنوان  به  نیا  افشاری  علی  آقای 
شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  سازمان 

منصوب شد.
دکتر لطفی در رابطه با این انتصاب گفت با 

هدف بهینه سازی وضعیت حمل و نقل عمومی 
و ترافیک شهری و برای خدمات رسانی هر چه 
بیشتر به شهروندان عزیزمان با تقدیر از زحمات 
آقای حاج عزیز فلاح زاده، تصمیم بر آن شد که 
با تغییر مدیریت تحول مثبتی را در این حوزه 

رقم بزنیم. 

لطفی تقویت علائم و خط کشی های ترافیکی، 
تاکسی،  و  اتوبوس  های  ایستگاه  ساماندهی 
بهسازی و تقویت ناوگان حمل و نقل عمومی 
و مسائل اینچنینی را از مهمترین برنامه ها و 
اهداف سازمان در دوره ی مدیریتی خود اعلام 

کرد.

باحضورمدیریت شهری هشتگرد؛

برگزاری اولین جلسه کمیسیون سرمایه گذاری شهرداری هشتگرد در سال جدید  

سرپرست سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری چهارباغ منصوب شد

فرماندارساوجبلاغ:

بررسی و تأمین نیازهای شهر مهستان به ریاست فرماندار ساوجبلاغ
خبر

شهردار چهارباغ:
بازدید از روند پیشرفت ساخت 

کلانتری ملک آباد

پنج شنبه ۲۴  روز  مهندس موسوی شهردار چهارباغ 
فروردین ۱۴۰۲ در ادامه سرکشی از سطح شهر و نظارت 
بر پروژه های عمرانی، از روند پیشرفت ساخت کلانتری 

ملک آباد بازدید کرد.
در این بازدید که معاون خدمات شهری و رییس اداره 
طرح و توسعه فضای سبز شهرداری چهارباغ نیز حضور 
داشتند مهندس موسوی ضمن نظارت بر روند ساخت 
و اجرای پروژه ساختمان کلانتری ملک آباد، بر رعایت 
استانداردهای لازم برای تکمیل این طرح و افتتاح به موقع 
کلانتری ملک آباد برای افزایش امنیت شهروندان تاکید 

کرد.

دومین جلسه رسمی شورای شهر 
چهارباغ در سال 1402 برگزار شد

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی مدیریت شهری چهارباغ؛ 
دومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر چهارباغ 
امروز سه شنبه بیست دوم فروردین ماه ۱۴۰۲ با حضور 
اعضای شورای اسلامی شهر به ریاست مهندس کتابدار 

رئیس شورای اسلامی شهر چهارباغ برگزار شد. 
در این جلسه لوایح پیشنهادی شهرداری ، نامه های 
رسیده از سایر ادارات و برنامه های شورای اسلامی شهر 

در سال جاری مورد بررسی و تدوین قرار گرفت. 
تبیین شعار سال و تلاش در جهت تحقق منویات مقام 
معظم رهبری ، عمران و آبادانی شهر ، اجرای پروژه های 
عمرانی ، ارتقاء خدمات به شهروندان و رفع مشکلات 
و کاستیهای شهر از جمله موارد مطرح شده در این 

جلسه بود.
مهندس کتابدار در این جلسه با تقدیر از تلاش های 
مدیریت شهری در راستای تامین منافع شهروندان، 
خواستار هم افزایی مسوولین شهری با مدیریت شهری 

برای ارتقای سطح خدمات به شهروندان شد.

پانزدهمین جلسه بررسی و تأمین نیازهای شهر 
مهستان به ریاست دکتر البرزی فرماندار و با حضور 
رؤســای ادارات و دستگاه های عضو ستاد توسعه 
پایدار شهرستان، در ســالن جلسات شهرداری 

مهستان برگزاری شد. 
 فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در این جلسه 
باتقدیر از اقدامات همکاری های ۱۱ ماهه اعضای 
ستاد توســعه پایدار شهرستان در جهت بررسی 
ورفع مشکلات شهر مهســتان گفت: اقدامات و 
اتفاقات خوبی در حوزه شــهر مهســتان در ۱۱ 
ماهه گذشته دولت ســیزدهم رقم خورده است 
ولی به این مقدار راضی نیستیم، چون انباشتی از 

مشکلات در این شهر وجود دارد که باید پیگیری 
و رفع شوند.

دکتــر البرزی با گلایه منــدی از عدم اجرای 
تعدادی مصوبات این جلسه از سوی برخی ادارات 
و دستگاهها افزود: من قبول نمی کنم که در این 
جلسات، مصوباتی را بگذرانیم ولی عملیاتی نشود، 
بایستی تمامی مصوبات ۱۴ جلسه گذشته تماما 
بررســی و بازخوانی مجددی شــود و مصوبات 

جامانده بسرعت عملیاتی شوند.
 وی در ادامــه از راه اندازی کارگروه مدارس و 
کمیته آموزشی، پرورشی و فرهنگی در ذیل ستاد 
توســعه پایدار شهرستان خبر داد و تصریح کرد: 

بایســتی وضعیت تکمیل و تجهیز مدارس برای 
استفاده در ســال تحصیلی پیش رو در اولویت 
قرار گیرد و همچنین اوضاع فرهنگی لازم در این 
شهر راضی کننده نیست و نیاز به یک مهندسی 
فرهنگی قــوی و ویژه ای دارد که بســته های 
فرهنگی خاصی را برای آسیب شناسی فرهنگی 

و تبدیل آن به فرصت در این شهر تدوین نماید.
وی در بخــش دیگــری خواســتار جانمایی 
آرامستان، ایجاد ورودی وخروجی شرقی و غربی، 
راه اندازی مجدد داروخانه شــبانه روزی درمانگاه 
خیری تهرانی، پیگیری احداث دانشگاه فرهنگیان 
و دبیرستان شبانه روزی کشاورزی در این شهر شد.

فرمانداری اشتهارد:
دیداروبررسی مشکلات شهروندان 

توسط فرمانداراشتهارد
از  تعدادی  به چهره  دیدار چهره 
شهروندان،روستاییان،صنعتگران 
با  اشتهاردی  گذاران  سرمایه  و 
فرماندار شهرستان طبق روال سه 

شنبه های هر هفته انجام شد.
موضوعات  دیدارها  این  در 
فردی  و  عمومی  ومشکلات 
مختلفی توسط ۱۸ تن از مراجعین 
و  در حوزه های گوناگون مطرح 
دستورات لازم برای پیگیری و رفع 
این مسائل و مشکلات از سوی فرماندار به صورت تلفنی و مکتوب به 

دستگاهای مربوطه ابلاغ شد.
گفتنی است مردم شریف اشتهارد می توانند روزهای سه شنبه هر 
هفته از ساعت 9 الی۱۲ظهر جهت  طرح مسائل و مشکلات خود با 

مراجعه به فرمانداری با فرماندار  شهرستان دیدار کنند.
 همچنین شهروندان محترم میتوانندجهت تعیین وقت ملاقات با 

شماره ۳۷۷۲۱۵۲۲ و۳۷۷۲۱۵۲۱ تماس حاصل فرمایند.

شهردار گلسار:
دیدار رئیس و اعضای هیئت فرهنگی 

مذهبی شهر گلسار با شهردار
اعضای  و  رئیس  خیل  کوه  علی 
هیئت فرهنگی مذهبی و محمود 
امنای  هیئت  عضو  کیاروستا 
مسجد جامع صاحب الزمان )عج( 
با مهندس گودرزی شهردار گلسار 

دیدار و گفتگو نمودند .
در این دیدار اعضای هیئت ضمن 
خصوص  در  جدید  سال  تبریک 
انجام  مسائل فرهنگی و مذهبی 
گرفته و برنامه های پیش رو در 

مسجد جامع صاحب الزمان )عج( مطالبی را بیان نمودند .
مهندس گودرزی شهردار گلسار ضمن خوش آمد گویی با اشاره به 
اینکه بسیاری از حرکات اجتماعی از مساجد آغاز میشود، گفت : حل 
اختلافات مردمی و خانوادگی ، رشد آگاهی  های سیاسی در جامعه، 
مقابله با تهاجم فرهنگی، زنده نگه داشتن امر به معروف و نهی از منکر 
و ... از مهمترین مسائل اجتماعی است که مساجد می توانند در آن 

نقش آفرینی کنند.

شهرستان چهارباغ:
راهپیمایی روز قدس در شهرستان 

چهارباغ برگزار شد
با  قدس  جهانی  روز  راهپیمایی 
مختلف  اقشار  گسترده  حضور 
مردم، مسئولین و مدیریت شهری 

چهارباغ برگزار شد.
نقل  به  سرفراز  کوه  گزارش  به 
مدیریت  رسانی  اطلاع  پایگاه  از 
شهری چهارباغ، مردم و مسئولین 
ماه  آخرین جمعه  در  شهرستان 
مبارک رمضان، حضوری گسترده 
و پرشور در راهپیمایی روز قدس 

داشتند و حمایت خود از مردم مظلوم فلسطین را اعلام کردند.
مردم در این راهپیمایی ضمن محکوم کردن جنایات رژیم کودک کش 
صهیونیستی، حمایت خود از ملت مظلوم و ستم دیده فلسطین را اعلام 

کردند.
مردم روزه دار چهارباغ با شرکت حماسی در راهپیمایی روز جهانی 
قدس و سر دادن شعارهای مرگ بر اسرائیل و آمریکا، حمایت خود را 

از ملت مظلوم فلسطین اعلام کردند

 علی حدادی نماینده مجلس:
کاهش مشکلات شهرنشینی با مهاجرت معکوس به روستاها

نماینده مردم ساوجبلاغ ونظرآباد، طالقان و چهارباغ 
در مجلس شورای اسلامی گفت: همه ما تلاش می کنیم 
با افزایش امکانات در روستاها، مهاجرت معکوس اتفاق 

بیفتد و از مشکلات شهرنشینی کاسته شود.
 علی حــدادی، نماینده مردم نظرآبــاد، طالقان و 

ساوجبلاغ در مجلس شورای اسلامی شامگاه امشب در 
شورای اداری استان البرز که با حضور رئیس قوه  قضاییه  
در موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه نهال و بذر کرج برگزار 
شد، گفت: همه ما آرامش و امنیت امروز خود را مدیون 
خون شهدایی هستیم که بهترین دارایی خود را در مسیر 

پیروزی انقلاب و حفظ آرمان های آن هدیه کردند.
وی ادامه داد: همه ما به وجود بیش از پنج هزار شهید 
انقلاب، دفاع مقدس، مدافع حرم، امنیت و سلامت در 
اســتان افتخار می کنیم؛ مردم  نیز احساس امنیت و 

آرامش خود را مدیون خون این عزیزان هســتند، نظام 
جمهوری اســلامی تمام توان خــود را در جهت رفع 
مشکلات مردم و جامعه به کار گرفته و از هیچ تلاشی 

فروگذار نمی کند.
نماینده مردم نظرآباد، طالقان ، ساوجبلاغ و چهارباغ 
در مجلس شورای اسلامی ضمن قدردانی از زحمات و 
تلاش های شبانه روزی مجموعه دادگستری کل استان 
البرز و شورای تامین استانداری با محوریت حرکت رو به 
جلو، با اشاره به فعالیت های اقتصادی و تولیدی استان در 

بخش های صنعت، کشاورزی و ...، خواستار مبارزه جدی 
بدون  تبعیض با هر گونه فساد شد و گفت: لازم است در 

این زمینه با عدل و انصاف برخورد شود.
حدادی با بیان اینکه انتظار مردم از نمایندگان مجلس 
این است که در کف جامعه حضور پیدا کنند، اذعان کرد: 
انتقال زندان های رجایی شهر و قزلحصار یکی از مطالبات 
جدی مردم استان است زیرا حاشیه نشینی و آسیب های 
اجتماعی بسیاری در پی دارد. ما نیز در مجلس آمادگی 
کامل جهت پیگیری این موضوع را داریم زیرا این  مسئله 

 مهم، انتظار عمومی مردم  استان است.
نماینده مردم نظرآباد، طالقان ، ساوجبلاغ وچهارباغ 
در مجلس شورای اسلامی با اشاره به ظرفیت های بالقوه 
استان البرز اظهار کرد: امروز شناسایی نقاط قوت و ضعف 
به دور از تبعیض در جهت ایجاد تحول در جامعه بسیار 
مهم است و مردم  در بسیاری موارد، خصوصا در موضوع 
رونق اقتصادی از مسئولین انتظار پیگیری و رسیدگی 
دارند. وقتی مردم برخی تبعیض ها را می بینند ممکن 

است اعتمادشان  نسبت به نظام کم شود.
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عضو شورای اسلامی شهر کرج بااشاره به اینکه در موضوعاتی نظیر 
بحــران، تجربه ملی و بین المللی وجود دارد، گفت: راهبرد صحیح در 

خصوص مدیرت بحران توسط سایستگذاری صورت خواهد گرفت.
مجتبی حاجی قاسمی با اشاره به اینکه طی سال گذشته در تصویب 
بودجــه اداره کل بحران و در خصوص کاهش بودجه بحث و گفت و 
گو شده، عنوان کرد: در حال حاضر عددهای جذب امسال گویای این 

موضوعات است.
حاجی قاسمی بیان کرد: مدیریت شــهری کلان شهر، هارمونی 

و نظمــی از بالا می خواهد و بررســی موضوعاتی بــه صورت مجزا و 
پیشــتهادات تو خالی باعث می شــود که در خصوص مشــکلات و 

موضوعات اتفاقی صورت نگیرد.
وی با تأکید بر اینکه با سیاســتگذاری صحیح اســت که بحران، 
مدیریت می شود؛ افزود: این بدین دلیل است که ساختمان های شهربا 
کسب مجوراز شهرداری ساخته می شوند و شهرداری با مقاوم سازی و 
ایمن ســازی و ایجاد زیر ساخت های لازم می تواند در مدیریت بحران 

کمک شایانی کند.

عضو شورای اسلای شهربا تأکید بر اهمیت زیر ساخت های مقاوم 
جهت مدیریت بحران افزود: اگر زیر ساخت های مقاوم برای مدیریت 
بحران وجود نداشته باشــد وجود بهترین امکانات مدیریت بحران و 
بهترین شبکه مخابراتی و... نمی تواند در هنگام وقوع حادثه چاره ساز 

باشند.
عضو شورای شهر کرج همچنین بر اهمیت موضوعات فرهنگی در 
مدیریت بحران در زلزله تأکید کرد و گفت: آموزش مقابله با زلزله به 
کودکان نمونه ای از موضوعاتی است که باید به جد به آن پرداخته شود.

مجتبی حاجی قاسمی:

سیاستگذاری، راهبردی برای مدیریت بحران در شهر است

مدیریت شهری مشکین دشت:

بررسی پروژه های عمرانی درحال اجرا

شهر بعد از تلاوت چند از آیات قرآن مجید  دکتر نیک مرام رئیس شــورای اسلامی 

جلسه را با خوش آمد گویی به حاضرین و 
آرزوی قبولی طاعات وعبادات و تسلیت ایام 

شهادت امام علی )ع( آغاز کرد.
دکتر کریمی پور رئیس کمیسیون عمران 
شورا گزارشی از بازدید خود به همراه معاونت 
عمران شهرداری از سطح شهر و پروژه های 
در حــال اجــرا ارائه کــرد و در ادامه افزود؛ 
ساماندهی خیابان شهید زارع )جاده فردیس( 

یکی از اولویت مدیریت شهری است.
در ادامه هریک از اعضای شورا در خصوص 
پروژه های عمرانی بحث و تبادل نظر کردند 

و نیز از شهردار سوالاتی را در این خصوص 
مطرح نمودند.

در ادامه مهندس صفرخانلو نیز گزارشی 
از اهــم فعالیت های عمرانی درحال اجرای 
شهر از جمله تکمیل ایستگاه آتش نشانی 
شــهرک بعثت، جدول گذاری میدان آلاله 
و خیابان رضوان، احداث پل ها در چندین 
تقاطع هم ســطح، اجرای دیوار ســاحلی 
خیابان رضوان، لکه گیریهای سطح شهر) 
با ســه اکیپ(، دیوار در محدوده اداره خاک 
شناسی ، نصب روشــنایی خیابان رضوان و 

انتهای خیابان شــهید مرادی، احداث قبور 
در آرامســتان جدید برشمرد و اضافه کرد 
زیرســازی خیابان جهاد به اتمام رسیده و 
در آینده نزدیک مقدمات آســفالت ریز این 
کمربندی آغاز خواهد شد و زیر بار ترافیک 
میرود که این امر ترافیک خیابان شــهید 
زارع و ابتــدای بلوار امام خمینی را بصورت 

چشمگیر کاهش میدهد.
 در پایان جلسه لوایح واصله از شهرداری و 
سایر ادارات مورد بررسی و تبادل نظر اعضای 

شورای اسلامی شهر قرار گرفت.

سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه توجه 
به هنر و هنرمندان از جمله اولویتهای شورای شهر است،گفت: مدیریت 
شــهری باید در ارتقای فرهنگ عمومی و ترویج فرهنگ مطلوب و 

متعالی نقش آفرین باشد.
عمار ایزدیار با اشــاره به اینکه بیست و یکم فروردین ماه هرسال 
نسبت به برگزاری برنامه های متعددی در راستای زنده نگهداشتن 
هویت و داشــته های فرهنگی کرج اقدام می شود، اظهارداشت: در 
کلانشهر کرج ســرمایه های اجتماعی متعددی وجود دارند که می 
توانیــم با بهره مندی از این ظرفیت هــا و رفع موانع قدم های موثر 

تری را برداریم.
وی از گل لاله به عنوان نماد و ســمبل روز فرهنگی کرج یاد کرد 
و اذعان داشــت: گل لاله نماد ایثار و شهادت است و استان البرز در 
دوران دفاع مقدس، شهدای زیادی تقدیم انقلاب اسلامی کرده است 
در این راستا جشنواره لاله ها در کرج به عنوان نماد فرهنگی این شهر 

مطرح شده است.
ایزدیــار با تأکید بر این که باید با برنامه ریزی و اجرای برنامه های 
مختلف در حوزه فرهنگ نقش آفرینی کرد، یادآور شد: اگر در حوزه 
فرهنگ سرمایه گذاری و هزینه شود؛ بسیاری از هزینه های مدیریت 

شهری کاهش می یابد.
سخنگوی شور ای اسلامی شهر کر ج ضمن اشاره به برخی اقدام 
های صورت گرفته و تبیین نقش و تاثیر فرهنگ در جامعه، آمادگی 
شورای شهر را برای حمایت بیشتر و موثر تر برای فرهنگ و هنر این 

کلانشهر اعلام کرد.
به گفته نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج ؛ امیدواریم بتوانیم 
با بهره گیری از ظرفیت پرسنل شهرداری , صاحبنظران , هنرمندان 
, فرهیختگان و نخبگان شــهر در جهت تبیین فرهنگ غنی ایرانی 

اسلامی , بهره گیری از زیرساخت های فرهنگی گام برداریم.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اسلامی شهر گفت: اصلاح مدیریت تفکیک، تجمیع، حمل و امحای 

اصولی پسماند از اولویت مطالبات مردمی است.
جواد چپردار، به نمایندگی از کمیســیون سلامت، محیط زیست 
و خدمات شــهری در جریان بازدید از روند تفکیک، حمل و تجمیع 
پسماند که با همراهی محمدرضا خسروی، رییس سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری کرج صورت گرفت، به ممیزی نقاط ضعف و قوت 
عملکرد سازمان و پیمانکاران مربوطه در این حوزه از مطالبات مردم 
پرداخت. عضو شورای شهر کرج، ضمن قدر دانی از زحمات همکاران 

خدوم شهرداری در پاکداشت معابر و مناطق ۱۰گانه کلان شهر کرج 
به ضرورت اصلاح مدیریت پسماند اشاره نمود و داشتن شهری تمیز و 

پاکیزه را از مطالبات به حق مردم دانست.
وی اظهار داشــت، ممیزی تکالیف مدیریت ســازمانی و تعهدات 
پیمانکاران باید به دقت بررسی و مورد توجه واقع شود. تشویق خدمات 
ارزشمند و تذکر به هنگام در نقصان تعهدات پیمانکاران به کارآمدی 
مدیریت شهری و رضایت مندی مردم منجر می شود که ضروری است 
استمرار روند مطلوب و تغییر رویه های غلط با فوریت در دستور کار 

سازمان مدیریت پسماند قرار گیرد.
چپردار، باز گردانی بخشی از تعهدات پیمانکاری به تکالیف امانی، 
بهره مندی از نیرو، تجهیزات و بکارگیری خودروهای سنگین بازسازی 
شده مدیریت شهری و ساماندهی مدیریتی و اصلاح اشکالات جاری را 

از اولویت های بودجه سال ۱۴۰۲ برشمرد.
وی افزود: بنا داریم در شــش ماه اول سال جاری، دو خط کارخانه 
کمپوست با ظرفیت روزانه بالغ بر ۵۰۰ تن زباله را در مرکز حلقه دره 
راه اندازی نماییم. مدیریت تولید بیش از ۷۰۰تن زباله روزانه در کلان 
شهر کرج، شهرداری را مجاب به تکمیل، تجهیز و راه اندازی این دو خط 

از کارخانه کمپوست نموده است.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج با اشاره 
به ۲۱ فروردین ماه روز فرهنگی کرج گفت: در تلاش هستیم تا این 

مناسبت به هفته فرهنگی کرج تبدیل شود.
مریم قهرمانی صارم اظهارداشت: با توجه به سکونت اقوام مختلف 

ایرانی در کرج ، باید برنامه های متنوع ، جامع و دربرگیرنده تمام اقوام 
کشور در محله های این کلانشهر برپا شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج افزود: 
برپایی برنامه های فرهنگی و سنتی نقش موثری در ایجاد اتحاد و 
همدلی بین اقوام ایرانی دارد ضمن آنکه موجب حفظ آداب و رسوم 

اقوام خواهد شد.
قهرمانی به جشنواره لاله ها اشاره و بیان کرد: جذابیت هنری و 
طبیعی نهمین جشنواره لاله های کرج موجب ورود صدها گردشگر 
از استان های همجوار البرز به پارک شهید چمران این کلانشهر شده 

است.
وی خاطرنشان کرد: اکنون این جشنواره به عنوان نماد کلانشهر 
کرج شناخته می شود و تلاش ها براین است تا در سال های آینده 
افزون بر پارک شــهید چمران در ابعاد کوچکتر در محله های کرج 

برپا شود.

دبیر شورای اسلامی شهر کرج از توزیع ۴۰ هزار بلیط رایگان 
جشنواره لاله ها بین کارکنان مجموعه مدیریت شهری اعم 
از کارمندی، کارگری، شرکتی و نیروهای پیمانکاری از جمله 

پاکبانان و سبزبانان خبر داد.

فاطمه منعمی در حاشیه بازدید از جشنواره لاله های کرج 
اظهار داشــت: توزیع رایگان بلیط جشنواره در راستای نشاط 
اجتماعی خانواده پرســنل مجموعه مدیریت شهری بویژه 
نیروهای پیمانکاری اعم از سبزبانان و پاکبانان انجام شده است 

تا بتوانند در کنار خانواده اوقات خوشی را داشته باشند.
به گفته عضو شورای اسلامی شهر کرج؛ کلانشهر کرج از 
ظرفیت های بســیاری در حوزه های مختلف برخوردار است 
و برگزاری جشــنواره لاله ها به همت شورای اسلامی شهر و 
شهرداری کرج به منظور هویت بخشی و برندسازی شهر کرج 

انجام شده است.
شایان ذکر است جشنواره لاله های کرج در باغ گلهای پارک 

شهید چمران تا تاریخ ۲۰ فروردین ماه دایر می باشد .

عمار ایزدیار:

اقلیم کرج مهم ترین عنصر هویت ساز
 این کلانشهراست

جواد چپردار: 

اصلاح مدیریت تفکیک و امحای اصولی پسماند
از اولویت مطالبات مردمی است

مریم قهرمانی:

جشنواره لاله ها صدها گردشگر را به البرز کشاند
فاطمه  منعمی:

توزیع40 هزار بلیط رایگان جشنواره لاله بین کارکنان شهرداری
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اخبار

توزیع 2 تن گوشت گرم 
وارداتی در بازار روزهای شهر 

کرج

معاون اجرایی سازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج از توزیع ۲ تن 

گوشت گرم وارداتی در بازار روزهای شهر خبر داد.
شبیر اربابی اظهار کرد: دو تن گوشت گوسفند گرم 
وارداتی در دو بازار روز البرز و حسن آباد توزیع شد.

وی با اشــاره به اینکه قیمت گوشت های توزیعی 
تفاوت قیمت محسوسی با واحدهای فروش سطح 
شهر دارد، گفت: هر کیلو گوشت به قیمت ۲۳۵ هزار 

تومان بین شهروندان توزیع شد.
این مسئول با بیان اینکه این اقدام نقش به سزایی 
در کنترل قیمت و تأمین بخشی از نیاز جامعه به 
خصوص اقشار آسیب پذیر دارد، ادامه داد: توزیع با 
هدف تأمین نیاز متعارف خانوارها برنامه ریزی شده و 

به تقاضای خرید عمده پاسخ داده نمی شود.
معاون اجرایی سازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج گفت: تعادل 
بخشی بازار گوشت کرج جمله اهداف عرضه گوشت 
تنظیم بازاری اســت و این روند را تا نزدیک شدن 
به ثبات در قیمت این محصــول پروتئینی ادامه 

می دهیم.
اربابی توضیح داد: با توجه به تلاطم بازار و مرغ و عدم 
جوجه ریزی واحدهای پرورش در چند هفته گذشته، 
شاهد کاهش عرضه مرغ هستیم که با هماهنگی 
صورت گرفته با استانداری البرز و جهاد کشاورزی 

در صدد هستیم شرایط موجود را مدیریت کنیم.

بازگشایی معبر ماهان شرقی 
محدوده استانداری البرز

سرپرســت ســازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شــهری شــهرداری کرج از اتمام عملیات اجرایی 
تعریض بلوار ماهان شرقی و بازگشایی معبر مذکور 

در محدوده استانداری خبر داد.
مهدی فیروزبخت عنوان کرد: این عملیات شامل 
تعریض بلــوار ماهان به طول ۲۵۰ متر و افزودن 9 
متر به عرض معبر فوق می باشد که پس از اجرای 
عملیات خاکی به حجم ۳ هزار و ۶۰۰ متر مکعب 
و اجرای یک هزار متر طول جدول گذاری با استفاده 
از توان نیروهای امانی سازمان عمران به اتمام رسیده 

است.
وی اضافه کرد: همچنین عملیات روکش آسفالت 
مسیر مذکور با سطح ۲ هزار مترمربع با بیش از ۵۰ 
متر لوله گذاری به منظور هدایت آب های سطحی و 
انتقال آب خام جهت آبیاری باغ های پایین دست 
توسط عوامل اجرایی سازمان عمران صورت پذیرفته 

است.
این مسئول با بیان اینکه هدف از اجرای این پروژه 
ایجاد انضباط ترافیکی و ارتقاء ایمنی در تردد وسایل 
نقلیه در این محور بوده است اظهار داشت: به منظور 
روکش مسیر مذکور، حدود هزار و ۲۰۰ تن آسفالت 
مورد اســتفاده قرار گرفته همچنین اجرای حدود 
۵۰۰ مترمربع کفپوش در این معبر به صورت پیاده 

راه در دستور کار این سازمان قرار دارد.
فیروزبخت با اشاره به اینکه این پروژه با استفاده 
از تمام پتانسیل سازمان و بدون وقفه به صورت 
شبانه روزی و طبق زمان بندی تعیین شده اجرایی 
شده است، اظهارامیدواری کرد: با بهره برداری از 
این پروژه حجم ترافیک در این محدوده کاهش 
یافته و موجبات آسایش شهروندان محترم فراهم 

شود.

شهردار کرج گفت: برخی فرآیندهای موجود در 
توافقات، نیازمند تغییر است.

 مهرداد کیانی در جلسه بررسی موضوع توافقات 
که با حضور اعضای شورای اسلامی شهر کرج 
برگزار شد، اظهار کرد: با وجود اینکه روند رو به 
رشدی وجود دارد، اما باید بپذیریم ایراداتی نیز 

هست و باید به دنبال حل آن باشیم.
وی بیان کرد: اعضای محترم شورا نقطه نظرات 
خوبی را بیــان کردند که قطعــاً به اصلاح و 
بازنگریِ توافقات منجر خواهد شد و  نیاز است 

برای کوتاه شدن زمان توافق روندها تغییر کند.
کیانی خاطرنشان کرد: سالیان سال است که 
این کمیسیون وجود داشته که طبیعی است 

روندها باید اصلاح و در آن ها بازنگری شود.
این مســئول با اشــاره به اینکه قطعاً فرایند 
دســتیابی به توافقات طولانی است و باید با 
برنامه ریزی به سمت اصلاح فرآیندهای دست و 
پاگیر گام برداریم، تاکید کرد: باید برای کاهش 
فساد در این حوزه ضمن کم کردن دسترسی 
نیروی انســانی، به سمت سیستمی کردن و 

نرم افزاری کردنِ توافقات حرکت کنیم.
گفتنی است در این جلسه که با حضور علی 
قاسمپور، عمار ایزدیار، فاطمه منعمی، مسعود 
محمدی، مجتبی حاجی قاسمی و سیدمرتضی 
اعتصامی برگزار شد نقطه نظرات اعضای محترم 
شورا بیان و کاستی ها مورد بررسی قرار گرفت.

اصطلاح فرآیندها، کوتاه شــدن مدت زمان 
توافقات، آموزش و تهیه نرم افزار از موضوعاتی 
بود که در این جلســه از ســوی اعضای شورا 

مطرح شد.

سرپرست سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج گفت: با توجه به استقبال 
شهروندان با پایان رسمی جشنواره لاله ها درب 
باغ گل ها همچنان باز بوده و طبیعت دوستان 

می توانند از این مجموعه بازدید داشته باشند.
علیرضا عاقلی بیان داشت: نهمین جشنواره 
لاله های کرج پس از ۱۰ روز برگزاری و استقبال 
باشکوه بازدیدکنندگان به پایان رسید. با این 

حال درب باغ گل ها همچنان باز بوده و طبیعت 
دوستان می توانند از این مجموعه بازدید داشته 

باشند.
وی با اشــاره به تقارن روز فرهنگی کرج در 
بیست و یکم فروردین ماه سال ۱۴۰۲ با ایام ماه 
مبارک رمضان گفت: باغ گل ها امشب با حضور 
معاون پارلمانی رئیس جمهور، اعضای شورای 
شهر، مدیران شهری، اصحاب فرهنگ و هنر در 

ساعت ۱9و سی دقیقه میزبان ویژه برنامه روز 
فرهنگی کرج خواهد بود و از تعدادی اصحاب 

فرهنگ و هنر تجلیل خواهد شد.
سرپرست سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج در پایان ضمن قدردانی 
از شــهردار و اعضای شــورای شهر و تمامی 
دستگاه های اجرایی و دست اندرکاران جشنواره 
خصوصاً ســبزبانان زحمتکش سازمان گفت: 

خوشحالیم که تلاش چندین ماه این سازمان به 
سرانجام مطلوب خود رسید و نهمین جشنواره 

لاله ها با استقبال گسترده همراه بود.

رئیس شورای اسلامی شــهر کرج گفت: با توجه 
به اعلام شعار سال توسط مقام معظم رهبری تلاش 
مدیریت شهری کرج تحقق شــعار سال در راستای 

سیاست های این شعار تدوین و اجرا شود.
علی قاســم پور در ابتدای یکصد و دومین جلسه 
رسمی شورای شهر که با حضور اعضای شورای شهر، 
شــهردار، مدیران شهری و اصحاب رسانه برگزار شد، 
حلول ماه مبارک رمضان، بهــار قرآن و نیایش های 
عارفانه و بندگی خالصانه را به مردم کلانشــهر کرج، 
خانواده معزز شهدا و ایثارگران تبریک و تهنیت گفت 
و اظهارداشــت: چند اتفاق ویژه در آغاز سال جدید 
رقم خورد که به تبع آن ها، به نظر می رسد مجموعه 

مدیریت شهری نیز تکالیفی را بر عهده دارد و باید در 
این حوزه عملکرد خود را نشان دهد.

وی مهمترین موضوع را تحقق شــعار سال که از 
سوی مقام معظم رهبری تعیین شده است دانست و 
با تأکید بر ضرورت برنامه ریزی ویژه از سوی شهرداری 
در راســتای این امر و تحقق رشد تولید و مهار تورم 
به منظور تسهیل در امور سرمایه گذاری مطرح کرد: 
دولت نیز در راستای درآمد پایدار دستورالعملی را صادر 
و در آن، مباحث مالی و ســرمایه گذاری را نیز تعیین 

کرده است.
قاسم پور با اشاره به برگزاری جشنواره لاله های کرج 
در پارک شهید چمران عنوان کرد: امسال با توجه به 
زحمات و تلاش های مجموعه مدیریت شــهری، باغ 
گل ها از نظر فنی در وضعیت خوبی به ســر می برد و 
مورد استفاده مردم شــهر کرج و کشور قرار دارد که 
در این زمینه قدردان زحمات تمام همکاران، سبزبانان، 
کارشناســان، کارمندان، کارکنان و مدیران سازمان 

سیما، منظر و فضای سبز هستیم.

سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج از اجرای 
عملیات تراش و روکش آسفالت معابر سطح 
منطقه با همکاری سازمان عمران و بازآفرینی 

شهری شهرداری کرج خبرداد.
مهدی رشــیدی اظهار کرد: در راســتای 
بهسازی معابر شهرعملیات تراش و روکش 
آسفالت خیابان شهید عسگری بشکانی حد 
فاصل بلوار علامه تا بلوار جمهوری، خیابان 
استاد شهریار و خیابان ششم غربی در اراضی 

انصاری در حال انجام است.
رشیدی با اشــاره به اینکه اجرای عملیات 
عمرانی یکی از دغدغه های شــهرداری در 
راستای رفاه حال شــهروندان است، افزود: 
حوزه عمران منطقه با همکاری ســازمان 
عمران و بازآفرینی فضاهای شهری در طول 
سال گذشته با جدیت تمام اقدام به عملیات 
روکش آسفالت، پیاده روسازی و جدول گذاری 

در تمام معابر این منطقه کرده است.
این مسئول، با اشــاره به اینکه این روند از 
ابتدای سال جاری نیز شروع شده و تا پایان 
سال نیز ادامه خواهد داشت، افزود، عملیات 
آسفالت معابر این منطقه طبق استانداردهای 

موجود و با رعایت دستورالعمل ها و ضوابط 
اجرایی و بر اســاس اولویت های پیش بینی 

شده، درحال اجراست.
وی ادامه داد: بررســی و مرتفع ســاختن 
مشکلات عمرانی تمام محلات سطح منطقه 

نیــز از جمله اقدامات عمرانی شــهرداری 
منطقه 9 بوده که طی سال جاری در دستور 
کارمعاونت عمران وترافیک این منطقه قرار 

گرفت.
این مســئول، برنامه ریزی و اولویت بندی 
اجرای عملیات عمرانی در سطح منطقه را 
یادآور شد و افزود: پخش آسفالت در معابر 
و خیابان های ســطح شــهر بر اساس نیاز 
محله های مختلف به آسفالت صورت خواهد 

گرفت.
سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج در پایان 
خاطرنشــان کرد: آسفالت و بهسازی معابر 
اصلی و فرعی و به خصوص محله های کم 
برخوردار این منطقه از اولویت مهم منطقه 
قرار دارد و برای عمران و نوســازی معابر و 
محــلات برنامه های مختلفــی بر مبنای 

دستورالعمل های تعیین شده است.

شهردارکرج:

توافقات شهرداری نیازمند اصلاح و بازنگری است

سرپرست سازمان سیما منظر:

نهمین جشنواره لاله های کرج به کار خود پایان داد

علی قاسمپور:

تلاش مدیریت شهری کرج تحقق شعار سال شود

سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج:

آغاز عملیات تراش و روکش آسفالت معابر سطح منطقه 9 کرج

عکاس لحظه ها به خاطره ها پیوست
در غم از دست دادن همکار مهربانمان به سوگ نشسته ایم.

بار دیگر مرگ با آغوشی مملو از سیاهی ما را در سوگی دیگر نشاند.
مرکب مرگ با دیگر جانی عزیز را ســوار بر خود به سوی حضرت دوست 

راهی کرد و ما جاماندگان را حزین به داغی سخت فرونشاند.


